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Svar på spørsmål om veglys på fv. 48 ved Valen 
 
Synnøve Solbakken har reist spørsmål om kvifor veglysa på fv. 48 ved Valen ikkje fungerer.  
 
Veglysa vart i si tid kopla i frå på grunn av feil ved anlegget. Det er eit gamalt anlegg og verken stolper, 
armatur eller innfesting er etter dagens standard. Staten vegvesen tilrår derfor ikkje å prøve å utbetre 
anlegget. Det er usikkert kva det vil koste og om det lar seg gjere.  
  
Det er gjort eit grovt overslag på at nytt veglysanlegg på strekninga, som følgjer dagens standard, vil koste 
om lag kr 800.000.  
  
Strekninga på 400 meter på Fv. 48 ved Valen har ikkje nådd opp i prioritering per i dag. Hovudårsaka til 
dette er at det er eigen gang og sykkelveg på strekninga, med god separasjon mot vegen. Generelt kan vi 
seie at behovet er stort for veglys i heile Hordaland, blant anna i Kvinnherad på Fv. 48 Langot, Fv. 
Løfallstrand, Fv. 44 Bogsnes og Fv 48. Teigen som per i dag er prioritert høgare på lista over aktuelle 
veglysprosjekt.  
  
Ved rullering av Regional transportplan og Investeringsprogram vert aktuelle prosjekt vurdert på nytt og det 
er mogleg å kome med innspel. 
 


